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Verslag vergadering van 3/03/2011 

Aanwezig: Amy, Bea C, Bea P, Bruno, Danielle, Els, Greet, Gwenda, Heidi, Juf Joke, Joris, Juf Karolien, 
Marian, Ronny,  Ruth. 
Verontschuldigd : Mevr. Chris, Christel, Linda, Nele. 
 
We beginnen de vergadering met de verwelkoming van een nieuw lid : Bruno DeJonghe papa van 
Louise (1E kleuterklas bij juf Ariane) en Matisse (4 maanden oud). Hartelijk welkom Bruno, we zijn 
zeer blij met deze versterking van het oudercomité! 
 

1/ Evaluatie Kienen 
Op de eerste plaats veel dank aan Gwenda en Els om dit alles mee in goede banen te leiden! Els 
vraagt om een nieuwe partner om de werkgroep te leiden aangezien Gwenda er volgende keer niet 
meer bij zal zijn. Er wordt overeengekomen dit later dit jaar te bespreken bij de algemene bespreking 
en evt. aanpassing van alle werkgroepen. 
 
Wat hebben we geleerd? 

- Zoals elk jaar was er ook dit keer weer even discussie met 1 kiener over de prijs voor een 4-
dubbele kaart. Bespreking met Jos leidde tot volgende oplossing: de prijzen voor de 
kienkaarten zullen aangepast worden tot 9-11-13 euro (voor resp. enkele, dubbele en 3-
dubbele kaart). Voor elke bijkomende kaart wordt er 2 euro bijgeteld, zo kost een 4-dubbele 
kaart dan 15 euro. 

- Bij het opstellen van de helperslijst moet extra aandacht besteed worden aan de 
piekmomenten + zorgen dat mensen klaarstaan om te helpen als de pauze begint (zeker van 
belang voor mensen die meekienen) + meer volk voorzien tijdens het kienen + iemand 
aanwijzen voor het vullen van de frigo en het trekken van de bollekes. 

- De zaal zat quasi vol. Bespreking met Jos leerde dat het geen goed idee zou zijn één of 
andere stop of beperking in te voeren, de mensen geraken er wel in. De officiële capaciteit 
van De Griffel = 570 personen (zittend). 

- Els heeft de tafelindeling genoteerd. Er waren dit jaar 352 plaatsen. 
- We hebben weer wat extra tafels gebruikt uit de vergaderzalen. Bij Christa checken of ze ons 

kan verwittigen als de zalen op de avond van het kienen zouden verhuurd worden (want dan 
zouden die tafels onbeschikbaar zijn). 

- Taart: best vooraf snijden + op karren zetten. De koffie kunnen we evt. in de keuken zetten, 
zo is een extra rij tafels in de zaal mogelijk. 

- Pistolets: volgende keer meer hesp voorzien. 
- In de prijzenpot zaten een paar mindere prijzen. Dit is met Jos besproken, maar volgens hem 

is dit wat mogelijk is voor ons budget. Volgend jaar wel weer uitdrukkelijk aan Jos vragen om 
iets ‘deftigs’ te voorzien voor de links- en rechtsprijzen. De boeken die als troostprijs werden 
uitgedeeld waren mooi, de ‘gasknetsers’ voor links/rechts daarentegen niet echt 
interessant… 

- Rekening voor reclame in het Boerenbelang moet nog komen. 
- Datum voor 2012 is vastgelegd op 10/02/2012. 

 
 

2/ Financieel verslag + besteding gelden 
 
Eindresultaat Kerstmarkt 2010 
Eindresultaat Kerstmarkt: 397 euro.  
Ter vergelijking : 2009 = 116 euro; 2008 = 188 euro. 
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Eerste resultaat Kienavond 2011 
 
Voorlopige tussenstand = + 3.135 euro. 
De meeste rekeningen zijn ontvangen, dus veel zal hier niet meer aan veranderen. Eindresultaat zal 
volgende vergadering worden meegedeeld. 
 
Ter vergelijking: 2009 en 2010 = tussen 2.800 en 2.900 euro. 
 
Wat staat er op onze rekening ? 
 
Totale rekeningstand op dit ogenblik bedraagt ongeveer 6.800 euro. Hierbij moet wel rekening 
gehouden worden met de rekening van de langlaufbus die we nog niet ontvangen hebben. 
 
Verder moeten we een reserve in kas houden, o.a. voor volgende uitgaven die dit en begin volgend 
schooljaar nog moeten gebeuren: 

- Kosten boekenbeurs (Geronimo + diversen) 
- IJskar laatste schooldag 
- Kalenders volgend schooljaar (die we eerst moeten laten drukken en betalen voor we ze 

kunnen verkopen) 
 
Besteding gelden  
 
We hebben van mevr. Chris een paar folders gekregen ivm de techniekkasten. Prijs bedraagt +/- 
1.500 per stuk en idealiter hebben we er 3 nodig (onderbouw, middenbouw en bovenbouw). Ruth 
laat weten dat deze kasten bij Stijn op school niet echt veel gebruikt worden (o.a. omdat daar veel 
tijd voor moet uitgetrokken worden). 
 
Een ander idee is per klas een budget ter beschikking te stellen, dat de leerkracht dan zelf kan 
besteden. Opgelet: hiermee zitten we wel snel aan een groot bedrag want er zijn 18 klassen. 
Alternatief is evt. een bedrag te geven per jaar of graad. 
 
Er wordt vastgesteld dat het dringend nodig is dat dit onderwerp eens grondig wordt besproken, 
zodat we weten waar we naartoe kunnen werken. Er wordt aan juffen Joke en Carolien gevraagd om 
dit op de volgende personeelsvergadering voor te leggen en te bespreken, zodat wij tegen onze 
volgende vergadering iets meer weten. 
 
 

3/ Eerste afspraken boekenbeurs 
De boekenbeurs vindt plaats op 6/05/2011. 
 
Als mogelijke activiteit voor de kleuters die dag stelt juf Carolien een voorlees-verteltent voor, die 
wordt ingericht met lichtjes en kussens en waar klassen kunnen komen luisteren naar verhaaltjes die 
door OC-vrijwilligers worden voorgelezen. De kleuterjuffen kiezen boeken en voorzien attributen in 
verband met die boeken zodat de kinderen actief kunnen meedoen. Het OC vindt dit een zeer leuk 
idee! Er wordt afgesproken om samen te komen met een paar mensen van het OC en de juffen om 
dit verder concreet uit te werken. 
 
In de lagere school is er in de week van de boekenbeurs ook een project boeken. Per jaar is er 1 boek 
uitgekozen waar rond gewerkt zal worden. 
 
De dag van de boekenbeurs zelf zijn er mensen nodig voor de volgende taken: 
- ’s ochtends vroeg om de boeken mee uit te laden en klaar te leggen. 
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- overdag om mee te werken aan de kleuteractiviteit en aan de boekenbeursbezoeken door de lagere 
school en de Geronimo-activiteit (ook voor de lagere school). 
- na schooltijd tijdens openingsuren van de boekenbeurs (15.00-19.00u) : enkele mensen aan de 
kassa en enkele mensen in de zaal voor toezicht). 
- na sluitingstijd boekenbeurs : boeken moeten terug ingepakt worden en zaal terug leeggemaakt. 
Het klaarzetten van de zaal (tafels naar boven brengen enz) is vorig jaar de avond voordien gedaan 
met behulp van het 6de leerjaar. 
Rondvraag welke OC-leden overdag vrij zijn op 6/5 : Danielle, Heidi, Marian, Bea P, Bruno, Gwenda? 
(heeft werklijst nog niet), Amy in de namiddag, Els vanaf 15.00u. 
 
Suggestie: standje om het nieuwe initiatief van de vertelkoffers op school te promoten. 
 

4/ Datum kinderfuif 2012 
De datum voor de kinderfuif 2012 moet worden vastgelegd.  
Vakanties om mee rekening te houden: 

- Krokusvakantie: 20-26/02/2012 
- Paasvakantie: 2-15/04/2012 
- OLH-Hemelvaart: 17/05/2012. 

 
Voorgestelde datum : 5/5/2012? 
 
Werkgroep : Heidi + ?  (vorige keer was Suzy mee verantwoordelijk). Bea C wil wel mee helpen. 
 
Gwenda laat alvast weten dat ze zal komen schminken.  
 
P.S. Ook opletten voor andere kinderfuiven in Tessenderlo ! 
 

5/ Verslag Praatcafé VCOV 
Het VCOV is een overkoepelende vereniging van Oudercomités en organiseerde een praatcafé om 
mensen van verschillende oudercomités de mogelijkheid te geven met elkaar in contact te komen en 
ervaring uit te wisselen. 
Amy, Bea P en Danielle zijn hiernaar toe geweest. Het was een interessante avond met mensen van 
verschillende oudercomités uit de omgeving. Er is gepraat over activiteiten die georganiseerd 
werden, ledenwerving, samenwerking met school, … 
 
Interessante vaststellingen : 

-  Qua aantal leden valt het bij ons OC best nog wel mee als we dat vergelijken met anderen. 
- Sommige OC’s laten grootouders meehelpen (daarom niet laten meevergaderen als lid van 

het OC maar dus wel inschakelen bij activiteiten). 
- Sommige scholen hebben per klas een ouderverantwoordelijke (niet noodzakelijk lid van het 

OC), die aanspreekpunt is voor ouders. 
- Leuk idee uit een andere school : voor de nieuwe instappers (vooral voor de oudste kindjes) 

een soort speeddate (of iets anders) organiseren zodat nieuwe ouders elkaar zouden leren 
kennen, evt ook met leden van het OC erbij. Juf Carolien staat hier wel voor open maar 
bespreekt het eerst met de rest van het team. 
Ruth stelt voor per klas bekend te maken of en welke ouder lid van het OC is. 

- Eén van de aanwezige OC’s kwam uit een school met een uitsluitend autochtoon publiek. De 
ouderbetrokkenheid en bereidwilligheid om mee te helpen bleek hier zeer heel groot te zijn. 
Hoe zouden we dit kunnen bereiken in onze school? 

- Jeugdbewegingen worden nogal eens ingeschakeld als hulp. 
- In een school was er een discussie geweest over het invoeren van inkomgeld voor het 

schoolfeest. Bij ons bestaat dit al, maar is er eigenlijk geen discussie over. 
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6/ Schoolfeest 
Het schoolfeest vindt plaats op 29/05/2011. Vanaf dit jaar zal er elk jaar een schoolfeest zijn, maar 
afwisselend voor kleuterschool en lagere school. We beginnen dit jaar met een kleuterschoolfeest. 
 
Er wordt gevraagd of alle OC-leden in de mate van het mogelijke komen helpen (dus ook degenen die 
geen kleuters meer hebben) want anders hebben we geen volk genoeg! 
Er wordt beslist van opnieuw een snoepkraampje te zetten, aangezien dit vorige keer succes had. 
Hiervoor moeten dan vooraf wel snoepzakken gevuld worden. Dit zal gedaan worden na de 
vergadering van 26/05/2011. 
 
 

7/ Info vanuit de school 
 

 1/03/11 De lessen op het verkeerspark zijn weer gestart: 1ste graad en 3A 

  3/03/11 netbalinstuif voor de 3de graad  
  Medisch onderzoek op school 3B 
  Auteurslezing in “t Loo voor 5de lj. 

 4/03/11 carnavalstoet en kermis (KS en 1ste ,2de en 3de leerjaar krijgen een rit op  
  de paardenmolen, smoutebollen en een zakje snoep, 4de,5de en 6de  
  leerjaar mogen blikken gooien, krijgen smoutebollen en een zakje  
  snoep)  tegenprestatie kermis mei: K.S. betalend naar de kermis 

 14/03/11 auteurslezing 2de leerjaar 

 15/03/11 verkeerspark 3de graad 

 16/03/11 6de leerjaar: lessen “naar het secundair onderwijs” 

 18/03/11 zorg + oudergroep 
  Kennis en doe-beurs in THHI voor de lln van het 6de leerjaar 

 19/03/11 jeugdboekenweek tot en met 9/04/11 

 21/03/11 theater in ’t Loo voor de 3de graad 

 22/03/11 medisch onderzoek 1ste kleuterklas (geboren in 2007) op school 
  Jeugdboekenweek in de bib voor het 3de leerjaar 

 24/03/11 19.30 u: ouderavond voor ouders van lln van het 6de leerjaar  CLB  
  “overgang naar het sec.ond.” infoavond 

 25/03/11 jeugdboekenweek voor het 4de leerjaar in de bib 

 29/03/11 medisch onderzoek voor kinderen geboren in 2007 op school  
  Jeugdboeken in de bib voor het 1ste leerjaar 
  Theatervoorstelling voor het 4de leerjaar in ’t Loo 

 31/03/11 auteurslezing voor het 6de leerjaar in ’t Loo 
  Kennismakingsmoment voor de instappers en hun ouders bij juf Jessy 
  Vriendjesweek van 28/02/11 t.e.m. 04/03/11 
 
       O.w.v. een pestprobleem in sommige klassen wordt er weer heel intens en 

 bewust gewerkt rond deze problematiek en er wordt individueel of in groep 
 ook  gewerkt met de pesters, de meelopers en de slachtoffers. Het oplossen 
 van zulke problemen vraagt een heel intensieve aanpak en er moet ook 
 onmiddellijk ingegrepen worden. Zulke dingen gebeuren ook niet onder de 
 ogen van leerkrachten, kinderen kunnen heel inventief en hard zijn voor 



 5

 elkaar. De school blijft alert in het sturen van dit verbeterproces d.m.v. de 
 “no- blame- aanpak”! 

  Verlofdagen en conferenties voor volgend schooljaar: er worden in de mate  
van het mogelijke dezelfde dagen genomen als de andere scholen van de 
scholengemeenschap. 

  Plaatsen hekken K.S.: na het verlof ingang terug via Eikelplein. Dank voor uw 
 begrip. 
  Schoolfeest:  -  jullie denken aan de toog en de drank? 

-  Diepvriezer en frigo van de melkboer wordt besteld  
  Nieuwe wetgeving rond medicatie op school: lkr verleent bijstand aan de ll, lkr  

 mag niet helpen bij het toedienen van medicijnen. Ouders geven medicatie  
 thuis.  
  Dank voor jullie inzet voor onze school, voor de fijne organisatie van de  

 kienavond, ….   
 

Fijn verlof. Mevr. Chris 
 

8/ Rondvraag 
 Bea P laat weten dat de muziekinstallatie voor de carnavalstoet van de lagere school door Hulst 

helemaal in orde is en dat er aangepaste muziek voorzien is. 
 Bea P laat weten dat zij en Greet er als oudervertegenwoordigers in de Schoolraad in de toekomst 

voor zullen zorgen dat beter aan het OC wordt doorgegeven wat er op de Schoolraad is besproken, 
want dit zijn toch regelmatig onderwerpen die ons interesseren. Dit zal voortaan gebeuren op de 
OC-vergadering die volgt op de vergadering van de Schoolraad. 

 Nele (via Bea P) uit nogmaals haar bezorgdheid rond de problematiek bij Pinokkio. Haar kinderen 
hebben tegenwoordig nooit meer plaats en dit stelt haar voor ernstige problemen … 
Greet (ook lid van het OC bij Pinokkio) zegt dat het standpunt van Pinokkio is dat mensen uit 
Tessenderlo gemeentebelasting betalen en daarom als eerste op de lijst komen te staan waardoor 
mensen van buiten Tessenderlo vrijwel altijd op de wachtlijst terecht komen. We stellen vast dat 
het niet alleen de voorrangsregeling is die problemen veroorzaakt (want als die zou veranderen 
zou de wachtlijst gewoon blijven bestaan), maar ook (en vooral) de capaciteit. Nochtans zou niet 
de maximumcapaciteit van het gebouw het probleem zijn (want die zou vaak niet benut zijn op 
dagen dat er toch mensen op de wachtlijst staan) maar wel problemen met het aantal begeleiders, 
waardoor er minder kinderen kunnen komen. Het oudercomité vindt dit niet aanvaardbaar, 
hiervoor zou toch een oplossing mogelijk moeten zijn? 

 Ruth hoorde dat verteld werd dat er kinderen van de instapklas zouden zijn weggegaan omdat er 
geen islamles wordt gegeven en vraagt zich af wat hiervan aan is. Bea P legt uit hoe het zat met de 
islamles (werd tot vorig schooljaar in de lokalen van de school buiten de schooluren door een 
extern persoon gegeven, maar nu dus niet meer). Juf Carolien heeft geen weet van weggebleven 
kinderen. 

 Bruno, Joris en Ruth wijzen op problemen met de communicatie door school. Briefjes en info 
worden niet of te laat meegegeven, bv. folder van de gemeente ivm sportkampjes. Bruno heeft 
ook het schoolreglement nog niet ontvangen. 

 Amy laat weten dat Meester Nicky 6 helpers zoekt om op 23/3/2011 te helpen als de 3e 
kleuterklassen gaan zwemmen. Volgende mensen bieden zich aan: Bea C, Danielle, Gwenda, Ilonka 
en indien nodig Ruth (?), Bea P (?) en Amy (?). Deze vraag wordt nog rondgemaild naar de 
afwezigen op deze vergadering. 

 Gwenda had een vraag ivm pestproblemen in het 5e leerjaar, maar hoorde onder Info vanuit de 
school dat hieraan gewerkt wordt. 

 Gwenda vraagt wat de problemen zijn met de kleutertoiletten, die zouden overlopen. Juf Carolien 
laat weten dat niet een toilet, maar wel het putje ernaast is overgelopen. Dit is 2 keer gebeurd (net 
voor einde schooltijd) en veroorzaakte heel wat geurhinder. In de zomervakantie zou het sanitair 
worden vernieuwd en dan zou dit zeker zijn opgelost. 
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 Gwenda vraagt hoe het zit met kapotte brillen en verzekering. Voor kapotte brillen moet men zich 
tot zijn familiale verzekering wenden. 

 Juf Carolien vraagt of iemand van het OC op Carnavalsdag foto’s kan komen maken bij de kleuters 
(tussen 10.015 en 11.30u). Bruno biedt zich aan als vrijwilliger, waarvoor dank! 

 Bruno vertelt over iets wat hij in de krant las, nl. een school waar een berenziekenhuis werd 
georganiseerd en waar kinderen met poppen enz. naar het ziekenhuis konden gaan. Leuk initiatief! 

 Greet laat weten dat het gerucht de ronde doet dat er een leerlingenstop zou komen. Juf Joke 
ontkent dit, er is door de school beslist van dit niet te doen. Bea P licht de 1e fase van de 
bouwplannen toe die op relatief korte termijn een voorlopige oplossing zouden moeten bieden 
voor het huidige capaciteitsprobleem. 

 Danielle laat weten dat het gerucht dat we de afwasmachine van De Griffel op de kienavond 
zouden hebben kapot gemaakt niet klopt. Het is geverifieerd bij Jacqueline en alles is orde met de 
afwasmachine. 

 De volgende vergadering zal plaatsvinden om WOENSDAG 6/04 !!! 
 
 
 

Noteer alvast volgende data! 

woensdag 06/04/2011 20h00 algemene vergadering boekenbeurs 

vrijdag 06/05/2011  Boekenbeurs @ school 

donderdag 26/05/2011 20h00 vergadering schoolfeest + snoepzakjes vullen 

zondag 29/05/2011 Kleuterchoolfeest @ school 

zaterdag 25/06/2011 Afsluiting werkjaar met BBQ @ school 

zaterdag 29/10/2011   Aafknokenfuif @ De Griffel 

vrijdag 10/02/2012   Kienavond @ De Griffel 

 


